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Referat 
 

Mødedato: Mandag den 16. november 2015 
 
Deltagere: Marianne Schurmann, Anette Prüsse Jensen, Kim Jensen, Niels Gyrsting, Connie 
Mortensen og Kim Møllmann 
 

1. Velkomst + bordet rundt   Niels Gyrsting bød velkommen. Connie Mortensen møder 
lidt senere. 

Niels startede med at fortælle om seneste deltagelse i 
Arbejdsmiljøorganisationens supplerende 
arbejdsmiljøuddannelse i Middelfart.  

Emnerne var: 

- Nudging 
- Jesper Rønnow Simonsen fortalte om situationen i 

SKAT, dog ikke målrettet arbejdsmiljøorgani-
sationen. 

- Kommunikation og konflikthåndtering, oplæg af Uffe 
Thorsen. Gruppearbejde hvor der blev arbejdet med 
oplæggets punkter ift., aktuelle situationer i SKAT. 

- Performance samtaler, introducere ved Implement. 

Anette: 

- Økonomi bliver splittet op pr. 1. januar 2016 og 
koncernservice er opløst, har set papirer på hvordan 
organisationen bliver, men mangler stadig placering 
af lederne. 

- Alle mokker sig sammen i Østbanegade, fordi man 
ikke vil til Sluseholmen. Retningslinjer omkring 
placering/plads ses der stort på fra medarbejdernes 
side, alternativet er placering på Sluseholmen. 

Kim Jensen: 

- Der iværksættes en minitrivselsundersøgelse, 19. 
november til 3. december for hele kundeservice, der 
bliver tale om en nulpunktsmåling, undtaget 
udvikling hvor der blev foretaget en undersøgelse 
tidligere på året, så deres undersøgelse bliver ikke 
en nulpunktsmåling. 
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- Spørgsmål om sundhedsundersøgelse/kontinuerlig 
tjeneste, hvorfor ændret til hvert tredje år, der 
henvises til cirkulæret. Kim Jensen kigger på det. 

Marianne Schurmann: 

- Billund, processen kunne være gået meget bedre, 
hvis man i forvejen havde vist, at man ville tage 
hensyn til folks ønsker. 

Kim Møllmann: 

- Dødsboafdelingen i Korsør skal til Næstved, målbilleder, 
hvornår er der sket ændring, og hvorfor er det ikke 
kommet ud til en bredere kreds. Tager man hensyn til 
designmanualen ved indretningen af storrumskontorer? 

 

2. AMU-møde den 19/11-15 
– dagsorden og bilag er 
udsendt via mail  

Vi gennemgik de forskellige dagsorden punkter. 

- Vi skal gennemgående have vægt på KPIér, 
Inddrivelsen, omflytninger og turnusanalyser. Dette 
er vores fokuspunkter fra Arbejdsmiljøudvalget. 

3. Status på 
sikkerhedshåndbog, 
herunder det videre 
arbejde i arbejdsgruppen  

Niels Gyrsting orienterede om at 
informationssikkerhedshåndborgen er godkendt og ligger 
på Intranettet, men flere af de emner den beskæftiger sig 
med er også i Adfærdskodekset og i andre skriv, dette er 
stadig udestående. 

4. Lokalisering – er der 
noget nyt? 

Emnet blev drøftet under punktet bordet rundt. 

5. Status på evt. ændring af 
tekster i serviceboksen 
om sygefravær - Fravær i 
forbindelse med 
konsultationer og 
behandlinger mv. hos 
læge, sygehus mv. –  

Emner medtages næste gang. 

6. Mødeplan for AM-udvalget 
i 2016 

Datoerne for møderne afventer endelig mødedatoer for 
AMU/HB. 

7. Evt. Intet. 
 


